
Referat fra generalforsamling i G/F Ilbro, 

Onsdag d. 29. maj 2024 kl. 19.30, 

Ilbro Alle 9b (under carporten) 

 
Fremmødt til generalforsamlingen var 6 stemmeberettigede medlemmer: Ilbro Alle nr. 2b, 4, 7, 9b, 11, 

Præstefælledvej 95.  

1. 

A. Valg af dirigent.  Thomas nr. 9b påtog sig opgaven som dirigent. 

B. Valg af referent. Allan, nr. 7 blev valgt som referent. 

 

2. Formandens beretning blev udleveret af formanden Thomas, som gennemgik denne. Præstefælledvej 95 er 

indtrådt i foreningen. Der var ikke bemærkninger til beretningen. Beretningen vedlægges referatet.   

 

3. Regnskab/budget. Kasser Allan Hansen i nr. 7 gennemgik regnskab og budget.  

 

Der var ikke nogen bemærkninger til regnskab.  

 
4. Indkomne forslag.  
A. Til dækning af udgifter til afholdelse af bestyrelsesmøder fastsættes et beløb pr. møde. Bestyrelsen foreslår, 
at beløbet 80,00 kr. ikke ændres.  
 
Forslaget blev enstemmigt vedtaget 
 
B. Indkøb og opsætning af hjertestarter til vejen. Der blev diskuteret lidt om hvor en hjertestarter kunne være 
placeret på vejen. Det blev enstemmigt vedtaget at se på muligheder for at kunne få en hjertestarter doneret 
gennem fonde mv.  
 
Forslag vil blive taget op på næste bestyrelsesmøde.   
 
5. Valg af.  
1. Formand.   Thomas T. Larsen.   Modtager opstilling.  
    Thomas T. Larsen (nr. 9b) blev enstemmigt valgt som formand.  
2. Et bestyrelsesmedlem.  Klaus Hansen    Modtager opstilling.  
    Klaus Hansen blev enstemmigt valgt som bestyrelsesmedlem. 
3. Et bestyrelsesmedlem.  Peter H. Petersen  Modtager opstilling.   
    Peter H. Petersen blev enstemmigt valgt som bestyrelsesmedlem.  

6. Eventuelt. 

Der er fremsat klager over at der hænger hæk ud over fortov ved nr. 8 og nr. 16. Ifølge hegnsloven må en hæk 

ikke være ud over skel. Der er afleveret en kopi af den specifikke paragraf til begge grundejer. Bestyrelsen vil 

fremsende en påtale til de implicerede, hvis hegnsloven ikke bliver overholdt. 

 

Der blev også diskuteret at der hænger hæk ud over rampe nede ved udgang til Englandsvej. Bestyrelsen vil tage 

kontakt til kommunen.  



 
Nr. 11 fremførte at de gerne vil have hjertestarter siddende på siden af deres skur. De vil gerne undersøge priser 
mv., da de har noget kendskab til området.  
 

 
Allan, nr. 7 

 


